
PROTOKÓŁ  nr 35 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej 

z dnia 15 września 2022 r. 

Porządek spotkania:  

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie komisji o godz. 8:30 otworzyła Wiceprzewodnicząca Komisji J. Kondracka. 

Posiedzenie odbyło się  w sali nr 55 w Urzędzie Miasta. 

Przewodnicząca obrad stwierdziła, że na 7 członków obecnych jest 5 radnych, natomiast 

nieobecni, to radni M. Makowska i K. Olszewski. 

Radny W. Grzesiak zapytał  dlaczego nie ma protokołu z wizyt w szkołach, ponieważ  o taki 

punkt obrad radny chciałby poszerzyć  porządek posiedzenia. 

Prowadząca obrady J. Kondracka odpowiedziała, że jest w porządku obrad punkt dotyczący 

potrzeb szkół. 

Przewodnicząca Rady M. Stępniak dodała, że informacja na temat potrzeb szkół  jest w 

protokole z posiedzenia komisji, który został  umieszczony w BlP. 

Radny W. Grzesiak przedstawił  wniosek formalny: o rozszerzenie komisji o informację  

z przeprowadzonych wizyt w placówkach oświatowych. 

Wynik głosowania: za - I głos, przeciw —4 głosy.  

Członkowie komisji większością  głosów odrzucili wniosek zgłoszony przez radnego 

W. Grzesiaka. 

2. Informacja z działalności Młodzieżowej Rady Miasta. 

Informację  przedstawił  P. Stachurski Przewodniczący MRM - załącznik do protokołu nr 1. 



Przewodnicząca Rady M. Stępniak zwróciła uwagę, że MRM nadal nie ma opracowanego 

planu działania. Zapytała też  o termin sesji, który nie został  jeszcze ustalony, w związku z 

czym MRM nie wywiązuje się  z obowiązków nałożonych w Statucie. 

Przewodniczący P. Stachurski odpowiedział, że plan działania MRM jest w trakcie 

finalizacji, a termin sesji jest już  ustalany. 

Przewodnicząca obrad J. Kondracka powiedziała, że na obronę  MRM doda, że rada została 

zaprzysiężona w grudniu. Do czerwca odbyły się  dwie sesje, MRM prężnie działała i mimo 

tego, że młodzież  miała wakacje, to brała czynny udział  w wielu imprezach. Teraz pracujemy 

żeby wjak najszybszym c7asie powołać  kolejną  sesję  i przedstawić  pian pracy. 

W dalszej części wypowiedzi prowadząca J. Kondracka zwróciła się  do radnego 

W. Grzesiaka i powiedziała, że jeżeli komuś  się  coś  nie podoba, to to rozumie, bo takie ma 

prawo, ale jeżeli jako radni udostępniają  na swojej stronie FB przykre informacje dotyczące 

MRM, to jest to słabe. Pan na swojej stronce udostępnia rzeczy, które dotykają  MRM. Radni 

są  wzorem do naśladowania, a to jest słabe, jeżeli się  dotyka moja osobę  ale kosztem 

młodzieżówki. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że posiedzenie komisji nie jest miejscem na takie 

dyskusje, a to kto i co umieszcza na FB to jest jego prywatna sprawa. 

Przewodnicząca obrad zgodziła się  ze stanowiskiem Przewodniczącej Rady 

i przeprosiła radnego W. Grzesiaka. 

Głos zabrał  też  radny M. Dereń, który zapytał  radnego W. Grzesiak na jakiej podstawie 

stwierdził, że radny znalazł  się  tam przypadkowo? 

Radny W. Grzesiak odpowiedział, że urnie czytać. 

Przewodnicząca obrady stwierdziła, że ta sprawa będzie jeszcze wyjaśniona. 

3. Informacja dotycząca realizacji zadań  oświatowych w roku szkolnym 2021/2022 ze 

szczególnym uwzględnieniem egzaminu ósmoklasisty i nadzoru pedagogicznego 

kuratora oświaty. 

Informację  przedstawił  kierownik R. Chaiński. 

Dodatkowe postulaty dotyczące remontów w szkołach: remont świetlicy wraz z nowymi 

meblami, przygotowanie pomieszczenia dla wicedyrektor w SP nr 1 i wymiana okien. 
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Przewodnicząca J. Kondracka zapytała o powód zrnrńejszenia etatów w bibliotekach 

w trzech szkołach, gdzie przeczytanych jest najwięcej książek. 

Pan R. Chaiński odpowiedział, że ziiiniejszenie etatów nastąpiło w związku ze 

zmniejszeniem liczby dzieci w szkołach i odejściem od ręcznego wypisywania kart 

wypożyczonych książek, czytników i kodów paskowych. 

Przewodnicząca J. Kondracka odpowiedziała, że w poprzednim roku liczba dzieci była taka 

sama. Liczba dzieci w szkołach zwiększyła się  o 26 ogólnie. 

Pani Wiceburmistrz B. Ociepa zwróciła uwagę, na korelację  między czasem pracy 

nauczyciela w bibliotece, a ilością  wypożyczonych książek. Do czego pani Przewodnicząca 

zrnierza? To nie jest kwestia etatu, a ustalenia dlaczego w jednej szkole wypożycza się  19 

książek, a w drugiej 5? Nad tym możemy pracować. 

Radna A. Szafrańska zapytała na co to wpływa? 

Przewodnicząca J. Kondracka odpowiedziała, że jeżeli zmniejszył  się  etat, zmniejszyła się  

liczba godzin pracy pań  w bibliotekach i czy to nie jest spowodowane tym, że jest mniej 

czasu? 

R. Chaiński odpowiedział, że w jednej, drugiej, trzeciej ze szkół  mimo zmniejszenia etatu 

średnia liczba wypożyczonych książek na ucznia wzrosła. Kierownik dodał, że nie miał  

sygnałów, że panie bibliotekarki potrzebują  więcej czasu. 

Członkowie Komisji zaczęli pytać  do czego ta dyskusja prowadzi? 

Przewodnicząca J. Kondracka odpowiedziała, że widząc jak ciężka jest praca bibliotekarki 

chciałaby zapytać  dlaczego jest zmniejszona ilość  godzin? 

Radna A. Szafrańska poprosiła o szanowanie czasu radnych. 

Radny M. Dereń  zapytał  czy rośnie liczba dzieci na zajęciach z logopedii rośnie? 

Pan kierownik odpowiedział, że liczba dzieci na takich zajęciach rośnie, ponadto rośnie 

jeszcze liczba dzieci potrzebujących pomocy psychologiczno-pedagogicznej. Dlatego też  
miasto stara się  o środki na takie zajęcia. 

W dalszej części dyskutowano na temat nowoczesnych metod nauczania wprowadzonych do 

placówek oświatowych w naszym mieście np. nauczania blokowego w Szkole Podstawowej 



nr 29  inwestowania w placówki i materiały oraz problemów z jakimi borykają  się  szkoły i 

przedszkola. 

Problemy jakie zgłosili radni:  

- brak ruchu dzieci, otyłość, zwolnienia lekarskie z zajęć  w-fu i basenu, 

- odcięcie środków na zakup pomocy naukowych w naszych szkołach i konieczność  

kupowania materiałów przez nauczycieli z prywatnych środków, 

- malejąca liczba dzieci. 

4. Przygotowanie placówek oświatowych do roku szkolnego 2022/2023 i 5. Informacja 

o arkuszach organizacyjnych szkół  i przedszkoli na rok szkolny 2022/2023. 

Informacje przedstawił  kierownik Wydz. Oświaty R. Chaiński. 

Radny M. Dereń  zapytał  o remont posadzki w przedszkolu nr 1. 

6. Wypracowanie wniosków dot. projektu budżetu na 2023 r. 

Radni nie przedstawili wniosków. 

7. Projekty uchwał. 

Radni nie opiniowali projektów. 

8. Wolne wnioski i zapytania. 

Radny W. Grzesiak zwrócił  się  do pań  dyrektor i powiedział, że chciałby zrobić  dla szkół  

zawody latawców. Radny poprosił  o telefoniczny kontakt. 

Radny przypomniał  o akcji zbierania karmy dla kotów dla Stowarzyszenia „Przyjaciele 

zwierząt." 

Pani M. Bujakowska powiedziała, żeby radny przesłał  do szkół  harmonogram zajęć. 

Radna A. Szafrańska zapytała radnego W. Grzesiaka czy teraz mówi jako radny czy 

przedstawiciel stowarzyszenia. 
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Radny W. Grzesiak odpowiedział, że mówi jako radny. 

W związku z tym radna A. Szafrańska stwierdziła, że zachowanie radnego Grzesiaka jest 

niestosowne. 

O godzinie 10:06 wyszedł  radny W. Grzesiak.  

Radna M. Stępniak zawnioskowała o zobowiązanie Burmistrza Miasta do przedłożenia 

wykazu inwestycji planowanych w placówkach oświatowych na 2023 r. do dnia 20 września 

2022 r. 

Wynik głosowania: za 4 głosy „ wniosek został  przyjęty. 

Pani V. Mazurkiewicz zwróciła uwagę  na konieczność  przeprowadzenia remontów również  

w przedszkolach. W starym przedszkolu od kilku lat nie było żadnych inwestycji. 

Pan R. Chamski odpowiedział, że priorytetem jest budowa nowego przedszkola i jadalnia 

w SP nr 4. 

Przewodnicząca Rady M. Stępniak zauważyła, że jeżeli Miasto planuje budowę  nowego 

przedszkola, to nie będą  czynione duże inwestycje remontowe w starych placówkach, bo nie 

ma to najmniejszego sensu. Będą  robione tylko remonty bieżące. 

Przewodniczący MRM zapytał  o budżet dla MRM. 

Przewodnicząca Rady M. Stępniak odpowiedziała, że oczekuje planu pracy. W tej kwestii 

można wnioskować  do pana Burmistrza o zwiększenie środków na działalność  i rozdzielenie 

środków między MRM a radę  seniorów. 

9. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca J. Kondracka o godzinie 10:30 zakończyła posiedzenie komisji. 

Protokołowa3a: 	 Przewodnicząca obrad: 

M. Ty zczuk 	 Justyna Kondracka 
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